
PROTOKOLL 
2022-01-04 
 

Möte IF Vikens Ungdomssektion 
 

Plats:   Vikenborg, Coronasäkrat avstånd 
Tid:   18.45 
 
Närvarande:  Anna Ödman   (AÖ) P12 
   Magnus Sahlin   (MS) P08 

Maria Lindberg Engberg (ML) F08 
   Rudi Martinsen  (RM) P07/F09/Bollkul15/MV 
   Sarah Johansson  (SJ) P10 

Louise Hero   (LH) F11-12 
 
Delges:   De närvarande 
    
 

1. Mötets öppnande 
Mötet öppnas. Som gäst välkomnas Louise Hero. 
 

2. Val av sekreterare 
RM utses till mötets sekreterare. 
 

3. Dagordningen fastställs 
 

4. Organisation av Ungdomssektionen 2022 
US organisation diskuteras. Det behövs en ny ordförande för sektionen. Denna ska 
vara kontaktpunkt för frågor som inte täcks av de olika ansvarsområden, och vara 
kontaktpunkt mot styrelsen. ML utses till ordförande under 2022. 
 
Fördelning av de andra uppgifterna tas upp på nästa möte då man söker fler 
medlemmar till sektionen, och även resurser utanför sektionen. 
  
* Material 
* Samordning av aktiviteter 
* Utbildning 
* Ekonomi 
* Planer/tider 
 
ML kollar med styrelsen hur eventuella nya medlemmar i sektionen formellt kan 
godkännas. 
 

5. Fastställande av arbetsplan för 2022 
ML har gjort ett utkast till ett års hjul/planering för Ungdomssektionen som 
diskuteras. Dokumentet läggs ut på OneDrive för uppdatering och granskning. 
 



6. Budget 2022 
ML har sökt styrelsen för att kolla om vi kan jobba utifrån budgeten som 
diskuterades med Kjell i oktober. Svar inkommer under mötet och sektionernas 
budgetar är godkänd i styrelsen, men med osäkerheten kring pandemin som fortgår 
måste sektionerna vara försiktiga med kostnaderna nu i början på året. Vidare ska 
föreningens gemensamma budget (som sektionernas budgetar är en del utav) först 
godkännas på årsmötet. 
 
Ungdomssektionen har till styrelsens ordförande uttryckt en skarp vädjan om att 
styrelsen senast inför ledarträffar i mars månad gör klart vilka åtaganden och 
försäljningar US lag och ledare förväntas genomföra under året. 
 

7. Policydokument 
Arbetet med policydokumentet fortskrider långsamt. RM, MS och Joacim Dahlman 
planerar möte under januari och målsättningen är att ha ett utkast klart för US att 
granska tills nästa möte och att en policy kan presenteras U-ledare i mars. 

 
En viktig policypunkt kommer vara frågan om lagtillhörighet. Som US tidigare har 
beslutat ska en spelare tillhöra ett lag/årskull, men kan vid behov och samförstånd 
med alla berörda lånas ut till andra lag. 
Vidare beslutas följande: 
US ambition är att föreningen kan erbjuda ungdomsfotboll upp till och med 19 år för 
både flickor och pojkar om underlag finns. En ungdomsspelare kan tidigast flyttas 
upp i seniorverksamheten från och med det året spelaren fyller 16 år om inte 
särskilda skäl finns, eller om det inte finns ungdomslag för spelare över 15 år i 
föreningen. Uppflyttning från ungdom till senior ska ske i samförstånd med spelare, 
föräldrar, ledare och US. 
 
Infobrev till föräldrar måste revideras. RM och MS tar fram ett utkast 
 

8. Utbildning 
- Tränarutbildning C planeras i februari. Inbjudan till ledare skickas ut inom kort. 
- Tränarutbildning B genomförs av DFF. Datum inte klart. 
- MV tränarutbildning planeras i februari. Inbjudan till ledare skickas ut inom kort. 
- Domarutbildning för 5v5 och 7v7 kan troligtvis erbjudas i april, beror på fortbildning 
av domarutbildare som anordnas av DFF. 
Gällande pandemirestriktioner/rekommendationer kan ändra planerna. 
 

9. P09 – samarbete med Säffle 
P09 har önskemål om ett samarbete med Säffles pojkar 09 under året då Säffle är i 
behov av fler spelare.  
 
US godkänner, med vissa förutsättningar utöver förslaget som kommit: 
- IF Vikens behov måste prioriteras först (t.ex P08 och P10) 
- Alla P09 spelare måste få frågan och samma möjlighet att spela med Säffle och 
antal matcher ska fördelas så jämt som möjligt mellan de spelare som vill. Spelare till 
en specifik position ska inte vara ett kriterium för lån av en spelare. 



- Eventuella formella godkänningar från förbunden måste inhämtas och det 
förutsättas att idrottsförsäkring etc gäller om en spelare har behov av detta 
- Ett avtal med förutsättningarna som gäller undertecknas av både IF Vikens och 
Säffles ledare 
 
US måste vidare stämma av läget under säsongen. 
RM gör ett utkast till ett avtal som skickas till US. 
 

10. F08 – deltagande i cup i sommar 
F08 har fått inbjudan till Mästarcupen 2022. En cup för serievinnare från varje 
distrikt. Laget äskar extra aktivitetspeng för året för att kunna delta i cupen. 
 
Diskussion kring kriterier för tilldelning av extra aktivitetspeng. RM gör ett förslag att 
besluta om utifrån diskussionerna. 
 

11. Serieanmälan 2022 
RM, ML och AÖ kallar till möte med flicklaget och damsektionen inför serieanmälan 
2022. RM kollar status på serieanmälan för övriga lag i januari. 
 

12. Övrigt 
- 9v9 mål: Janne Mossberg ska lämna in behov för mål till kommunen. MS tar 
kontakt med Mossberg för att säkerställa att 9v9 mål tas med i behovsunderlag. 
- Avtackning av ledamöter: Utsätts till nästa möte. 
 

13. Nästa möte 
Tisdagen 8/2 kl. 18.45-20.15 
 

14. Mötets avslutande 
Mötet avslutas 
 

 
 
Vid protokollet      
 
 
 
Rudi Martinsen     Magnus Sahlin     
Sekreterare      Sammankallande 
 
 


